
طـرح توسـعه نـاحیه صـنعتی رضـی
ضروری است

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار اردبیل از چند واحد تولیدی
ناحیه صنعتی رضی بازدید و از

نزدیک در جریان مشکلات این واحدهای تولیدی قرار گرفت.

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی استانداری اردبیل، یاسر عبدالهی عابد
در این بازدید ضمن تاکید بر حل مشکلات واحدهای تولیدی، اظهار
داشت: هدف از اين بازدیدها، احصاء مشکلات و تلاش برای رفع آن است
که بايد تلاش کرد تا این مشکلات در کمترین زمان ممکن مرتفع و نیازی

به طرح موضوع در جلسات پی در پی نباشد.

وی ضمن ابراز خرسندی از حضور سرمایه گذاران در ناحیه صنعتی رضی،
افزود: خوشبختانه سرمایه گذاران بسیار خوبی در این ناحیه صنعتی
حضور دارند که درصدد حل مشکلات آنان و نیز تكميل زيرساختها در این

ناحیه هستیم.

عبدالهي عابد طرح توسعه ناحيه صنعتي رضي را ضروري دانست و افزود:
با توجه به استقبال سرمايه گذاران براي حضور در اين ناحيه، طرح
توسعه آن در دستور كار قرار گرفته است كه در اين جلسه مقرر گرديد
مشكلات توسعه در سريعترين زمان از سوي ارگان ها و سازمان هاي

مرتبط  پيگيري و حل شود.

وي با اشاره به شعار دولت سیزدهم مبني بر دولت مردمي، ايران قوي
خاطر نشان كرد: اميدواريم با طرح هاي حمايتي كه در اين منطقه
محروم استان انجام مي شود شاهد حضور سرمايه گذاران متعددي در اين
خطه از استان باشيم و در اين راستا، استانداري اردبيل پيگير

مشكلات سرمايه گذاران و واحدهاي توليدي خواهد بود..
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